
Or.0002.XXIV.21 
P R O T O K Ó Ł  Nr XXIV.21 

z obrad sesji Rady Gminy Boniewo 
 z  dnia 22 października 2021 r.  

w Stołówce Zespołu Szkół w Boniewie  
w godzinach od 10:00 do 11:30 

 
 
 
Ad. pkt. 1.  
Otwarcia obrad XXIV sesji  Rady Gminy Boniewo dokonał jej Przewodniczący- Adam Ciesielski. 
Powitał on przybyłych radnych i gości uczestniczących. 
Ad. pkt. 2.   
Na sekretarza sesji w głosowaniu jawnym wybraną został radny Mirosław Piasecki. 
Ad. pkt. 3.  
Na podstawie listy obecności Pan Adam Ciesielski -Przewodniczący Rady stwierdził, iż  
w obradach uczestniczy 13 radnych. Nieobecni radni: radny Marcin Stawicki i radny Paweł Bocian. 
Obrady są wiec prawomocne ( lista obecności radnych i gości uczestniczących w załączeniu).  
Ad. pkt.  4.  
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Przewodniczący Rady  odczytał proponowany porządek 
obrad i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, do zaproponowanego porządku obrad. Żadnych uwag 
do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono. Ostatecznie porządek obrad przedstawiał się 
następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Wybór sekretarza sesji. 
3. Stwierdzenie prawomocności. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
6. Przyjęcie informacji wójta o działalności w okresie między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/121/20 Rady Gminy Boniewo z dnia 30 

grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Boniewo na rok 2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie Osiecz Mały na własność Gminy Boniewo. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Boniewo w 

roku szkolnym 2021/2022. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2021 -2023. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów rekreacyjnych nad Jeziorem Grójeckim. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Boniewo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na 2022 rok”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectw Gminy Boniewo. 
14. Informacja o podmiotach wyznaczonych na obszarze Gminy Boniewo w których w 2022 roku 

będzie wykonywana nieodpłatna, kontrolowana praca na cele społeczne oraz praca społecznie 
użyteczna orzeczona w zamian grzywny, której egzekucja okazała się bezskuteczna. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i zapytania. 
17. Zakończenie obrad sesji rady gminy. 

Porządek obrad przyjęty został 13 głosami za. 

Ad. pkt. 5. 
Protokół  z obrad XXIII  sesji przyjęto jednogłośnie w wersji wyłożonej. 
 



Ad. pkt. 6.  
Pan Marek Klimkiewicz – Wójt Gminy przedstawił informację o działalności  
w okresie między sesjami. W okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 31 sierpnia 2021 r. zajmował się 
wraz  z współpracownikami następującymi sprawami: 
Prowadzeniem inwestycji gminnych tj: 
- budową dróg w miejscowości Żurawice, Arciszewo, Grójec- Jastrzębiec-Michałowo, 
- budową instalacji wod-kan w miejscowości Boniewo, Grojec i Paruszewice ( połowa zadania jest już 
wykonana, druga połowa jest w toku realizacji, 
- remontem dachów na budynkach komunalnych w miejscowości Osiecz Mały i Osiecz Wielki ( to 
zadanie jest już w połowie wykonane, dalsza część jest w realizacji). 
Ogłoszeniem przetargów na fotowoltaikę, na modernizację oczyszczalni ścieków na kwotę blisko 2 
mln zł. 
Przetarg na przejście dla pieszych nie znalazł wykonawcy, nie wpłynęła żadna oferta. 
Trwają prace nad przygotowaniami do opracowania nowych dokumentacji przyszłych inwestycji. 
Wójt zajmował się w sposób szczególny organizowaniem dwóch uroczystości gminnych tj. 11 
września br. upamiętniającej „Bitwę pod Szczytnem” oraz „5 biegu pamięci „ z udziałem dorosłych 
dzieci i pierwszy raz Nordic Walking. W godzinach popołudniowych zorganizowana została msza św. 
z udziałem wojska i orkiestry wojskowej pod cmentarzem w Boniewie. W hali sportowej odbył się 
koncert Orkiestry Wojskowej i Chóru Medius z Bydgoszczy. 
W dniu 12 września br. odbyły się dożynki Powiatowo -gminno-parafialne, współorganizatorem była 
nasza gmina. Za pomoc w ich przygotowaniu i organizacji wszystkim złożył podziękowanie. Wójt  
w miesiącu wrześniu brał udział w większości organizowanych zebraniach sołeckich, gdzie był 
dzielony fundusz sołecki i omawiane były najpilniejsze sprawy poszczególnych sołectw. Podziękował 
z miłe spotkania. Ponadto wójt brał udział w licznych spotkaniach i konferencjach reprezentując 
Gminę Boniewo. Na bieżąco realizowane były wszystkie sprawy należące do kompetencji. 
Powyższą informację  radni przyjęli jednogłośnie 13 głosami za. 
Ad. pkt. 7. 
Pani Aleksandra Woźniak – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany do budżetu gminy na rok 2021. 
Powiedziała między innymi, że budżet gminy zwiększa się po stronie dochodów i wydatków  
o kwotę 221.573,60 zł  z tytułu : 
1. Dotacji od Wojewody Kujawsko - Pomorskiego na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w 
cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych, kwota 
199.904,14 zł oraz środki na przeciwdziałanie COVID-19-24 zł. 
2. Minister Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej zwiększył subwencję oświatową   
o kwotę 5.600 zł na sfinansowanie zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwalaniu 
wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych. 
3. Zabezpieczono środki na wynagrodzenie Komisji Urbanistycznej w Gminie Włocławek. 
4. Wprowadzono darowiznę rodziców ze Szkoły Podstawowej  w Boniewie do Projektu Poznaj Polskę 
- 4.589 zł. 
5. Zwiększono środki i przeniesiono pomiędzy rozdziałami klasyfikacji budżetowej na zadanie " 
Usuwanie azbestu"  kwota 11.456,46 zł. 
6. Zabezpieczono środki na ZFŚS dla pracowników w Dziennym Domu Pobytu w Boniewie. 
7. Przeniesiono środki pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej celem 
zabezpieczenia środków na zobowiązania. 
 Przewodniczący obrad zapytał radnych, czy maja pytania do przedstawionych zmian do 
budżetu?  Nikt nie miał pytań. Przestawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/121/20 Rady 
Gminy Boniewo z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Boniewo na rok 
2021 i poddał głosowaniu. 
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 
została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/176/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał przewodniczący obrad i wyjaśnił, że proponowany 
projekt uchwały dotyczy gruntów przy studni głębinowej położonych w Osieczu Małym i proponuje 



się je nabyć nieodpłatnie  od Skarbu państwa na cel publiczny – rozbudowę Stacji Uzdatniania Wody. 
Następnie przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Osiecz Mały na własność Gminy 
Boniewo i poddał głosowaniu. 
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 
została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/177/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. pkt. 9.  
Pani Anna Kozłowska – Sekretarz Gminy poinformowała, że jak dotychczas jeszcze takiej uchwały 
w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa nie wywoływaliśmy, jest to konieczność i 
obowiązek ustalenia tej ceny z uwagi na rodzicom/opiekunom prawnym kosztów przewozu dzieci, 
młodzieży i uczniów niepełnosprawnych do szkół w celu wypełnienia ustawowego obowiązku 
wynikającego z Prawa oświatowego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Boniewo w roku szkolnym 2021/2022 i poddał głosowaniu. 
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 
została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/178/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. pkt. 10. 
Wprowadzenia do tematu dokonał przewodniczący obrad i wyjaśnił, że uchwała w sprawie 
ustanowienia gminnego programu osłonowego w zakresie dożywianie „Posiłek w szkole i  
w domu” na lata 2021-2023 nie stanowiła prawa miejscowego i nie powinna być publikowana w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego, stąd Nadzór Kontroli unieważnił ją w 
całości. Jesteśmy zmuszeni ten program przyjąć, ale bez zapisu obowiązku publikacji w /w dzienniku 
– wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego 
programu osłonowego w zakresie dożywianie „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2021-2023 i poddał 
głosowaniu. 
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 
została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/179/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. pkt. 11.  
Wprowadzenia do tematu dokonał przewodniczący obrad. Wyjaśnił, że podjęcie uchwały  
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest 
koniecznością, bo wskazany obszar nie jest objęty obowiązującymi planami. Potrzeba sporządzenia 
miejscowego planu wynika z wniosków właścicieli nieruchomości dotyczących dokonania zmiany 
przeznaczenia terenów na cele rekreacji indywidualnej. 
Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów rekreacyjnych nad Jeziorem Grójeckim i poddał 
głosowaniu. 
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 
została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/180/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. pkt. 12. 
Przewodniczący obrad powiedział, że corocznie jest przyjmowany program współpracy  
z organizacjami pozarządowymi, radni zostali z nim zapoznani. Z kolei przedstawił projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Boniewo z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok” i poddał głosowaniu.  
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 



została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/181/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. pkt. 13.  
Pani Sekretarz Gminy wyjaśniła temat konieczności uchwalenia nowych statutów sołectw. 
Powiedziała, że statuty sołectw były opracowywane w 2012 roku. Prokuratura zajęła się analizą 
zapisów w statutach i w związku z tym, że nie były przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami sąd 
unieważnił statuty – i stąd konieczność uchwalenia nowych. Zarządzeniem Wójta Gminy Boniewo 
zostały zarządzone konsultacje społeczne zgodnie ze wskazaniem. Konsultacje z mieszkańcami w 
sprawie statutów już się odbyły.  
Przewodniczący obrad powiedział, że ościenne gminy mają podobny problem. Nie jesteśmy w tym 
temacie odosobnieni,  następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectw 
Gminy Boniewo i poddał głosowaniu.   
Powyższą uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący rady stwierdził, iż powyższa uchwała 
została podjęta. 
Uchwała Nr XXIV/182/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. pkt. 14. 
Przewodniczący obrad przedstawił radnym informacje o podmiotach wyznaczonych na obszarze 
Gminy Boniewo w których w 2022 roku będzie wykonywana nieodpłatna, kontrolowana praca na cele 
społeczne oraz praca społecznie użyteczna orzeczona w zamian grzywny, której egzekucja okazała się 
bezskuteczna. 
Podmiotem wyznaczonym przez Wójta Gminy Boniewo na rok 2022 w którym będzie wykonywana 
w/w praca jest Urząd Gminy Boniewo ul. Szkolna 28, 87-851 Boniewo. 
Ad. pkt. 15. 
Nikt nie złożył interpelacji. 
Ad. pkt. 16. 
W wolnych wnioskach i zapytaniach przewodniczący obrad udzielił głosu Panu Skrzesińskiemu - 
sołtysowi z sołectwa Anielin, który zakomunikował temat upamiętnienia poległych w Grójcu- jest tam 
pochowany pułkownik z rodziną , wystarczy zwykły kamień z napisem. 
Wójt Gminy powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, ale najpierw musimy zweryfikować tę 
informację.  
Sołtys Skrzesiński zwrócił się z zapytaniem czy jest taka możliwość by skazani do odpracowania 
kary mogli oczyścić tory w miejscowości Anielin? 
Radny Adryańczyk Eugeniusz powiedział, że może być tak, że nie zostanie wyrażona zgoda na takie 
porządki z uwagi na to, że w tych krzakach są gniazda ptaków- musi być uzyskana zgoda.                                                                                                                                                                      
Ad. pkt. 17.   
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany. Podziękował za udział   
i zamknął XXIV sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokół sporządziła   Sekretarz sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
Grażyna Kwiatkowska           Mirosław Piasecki Adam Ciesielski 
 
 
         
 
 
     
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


